

SUBJECT: MSC NOTICE---FROB (Foreign Cargo Remaining Onboard ) to USA

DATE: 27 May, 2020

Dear Customer,

尊敬的客户,

Upon the latest vessel arrangement, some shipments will extra call USA ports. Hence pls be noted AMS filing is required for all FROB (Foreign Cargo Remaining Onboard) to USA for Custom declaration.

根据我司近期船期安排,一些非美货物将需过境美国,故我司再次提醒:所有过境美国货物需要按美国海关要求做正确的舱单申报。

If AMS filing by MSC, real shipper/consignee shall be shown both B/L and manifest, All booking clients ought to check vessel schedule and submit the correct SI.

若贵司委托 MSC 做 AMS 申报,则提单和舱单需要显示为真实收发货人。请贵司务必仔细核查船期安排,提供正确制单信息。

We will follow up your SI request directly and not verify with you again. Any incorrect data will cause extra cost/responsibility from POD, which will be on your account.

我司将继续完全按照各代理所提供的提单确认件直接录入舱单并签发提单,不再另行与代理确认。

Using this opportunity, we would like to express our sincere appreciation for your kind attention and cooperation. Please do not hesitate to contact us if we could be of any assistance.

借此契机,我司衷心感谢贵司一如既往的厚待与合作。如有任何疑问,欢迎垂询。

Regards

Mediterranean Shipping Company (Shanghai) Limited